

Title (en)
A METHOD AND ARRANGEMENT FOR STORING AND BRINGING-FORWARD PHOTOGRAPHS FILED IN A PHOTOGRAPH-FILLING SYSTEM.

Title (de)
VERFAHREN UND ANORDNUNG ZUM AUFBEWAHREN UND PRÄSENTIEREN VON PHOTOGRAPHIEN, DIE IN EINEM PHOTOGRAPHIEARCHIVSYSTEM EINGEORDNET SIND.

Title (fr)
PROCEDE ET AGENCEMENT DE STOCKAGE ET DE MISE A DISPOSITION DE PHOTOGRAPHIES CONSERVEES DANS UN SYSTEME D'ARCHIVAGE DE PHOTOGRAPHIES.

Publication
EP 0415995 A1 19910313 (EN)

Application
EP 89906211 A 19890518

Priority
SE 8801895 A 19880520

Abstract (en)
[origin: WO8911400A1] A method and arrangement for storing and bringing-forward photographs in a photograph filing system in which a large number of photographs shall be made accessible to several people. When a photograph has been taken, the photograph is duplicated and a reference photograph is filed in a reference filing system (10). The reference filing system is constructed so that the reference photographs can only be exchanged or removed by authorized personnel, for instance stored in frames (16) in a locked cassette-section (12) forming part of the filing system. The photographs can be brought forward and examined, either in groups or in desired divisions, due to the fact that the frames (16) can be advanced to a viewing location. Photographs corresponding to the reference photographs are stored in one or more additional filing system, from which copies can be obtained, if desired, without needing to use the reference photographs for this purpose.

Abstract (fr)
Un procédé et un agencement de stockage et de mise à disposition de photographies dans un système d'archivage de photographies permet de rendre un grand nombre de photographies accessible à plusieurs personnes. Lorsqu'une photographie est prise, elle est copiée et une photographie de référence est archivée dans une système d'archivage de référence (10) dans lequel les photographies ne peuvent être échangées ni enlevées que par du personnel autorisé, lesdites photographies étant par exemple conservées dans des cadres (16) d'une section à cassettes verrouillées (12) dans le système d'archivage. Les photographies peuvent être mises à disposition et examinées en groupes ou en classes sélectionnées étant donné que l'on peut faire avancer les cadres (16) jusqu'à une position de visionnement. Des photographies correspondant aux photographies de référence sont stockées dans un ou plusieurs systèmes additionnels d'archivage dont on peut tirer les copies voulues sans qu'il soit nécessaire d'utiliser les photographies de référence pour faire des copies.

IPC 1-7
B42F 17/30; G03B 23/02; G09F 11/30

IPC 8 full level
G06K 17/00 (2006.01); **G09F 11/32** (2006.01)

CPC (source: EP)
G06K 17/0019 (2013.01); **G09F 11/32** (2013.01)

Citation (search report)
See references of WO 8911400A1

Designated contracting state (EPC)
BE CH DE FR GB LI SE

DOCDB simple family (publication)
WO 8911400 A1 19891130; EP 0415995 A1 19910313; SE 8801895 D0 19880520; SE 8801895 L 19891121

DOCDB simple family (application)
SE 8900279 W 19890518; EP 89906211 A 19890518; SE 8801895 A 19880520